
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 19. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 569
Mener ministeren, at det opfølgende kontrolgebyr er i en størrelsesorden, hvor det har en 
effekt på de landmænd, som ikke evner eller ønsker at behandle dyrene ordentligt? Eller 
mener ministeren, at gebyret bør stige, og at det skal være nemmere at lukke tvivlsomme 
landbrug samt forbyde de personer, der driver dem, at arbejde med dyr fremover? Der 
henvises til artiklen »Sønderjyske griseblev aflivet under rutinebesøg«, jv.dk, den 17. 
marts 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand

1/1

Offentligt
MOF Alm.del - Spørgsmål 569

Miljø- og Fødevareudvalget 2024-25


